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Notulen van de besloten commissievergadering Sociaal Domein 
 
Datum:  7 april 2020 
Aanvangstijd:  22:20 uur 
Eindtijd:  22:50 uur 
Locatie:   Raadzaal gemeentehuis van Huizen 
 

 

 

 
 
Aanwezig: 
 
Voorzitter en commissiegriffier 
W. Doorn (voorzitter) 
J. Veenstra (raadsgriffier) 
 
Commissieleden: 
 
• VVD-fractie:  

S.H. van Klink (deelname via Microsoft Teams) 
 
• Fractie Dorpsbelangen Huizen: 

J.B.R. Driessen 
 
• CDA-fractie: 

R.H. Rebel 
 
• D66-fractie:  

Mw. K. van Werven (deelname via Microsoft Teams) 
 
• PvdA-fractie:  

Mw. M.N. Leeuwin (deelname via Microsoft Teams) 
 
• GroenLinks-fractie: 

Mw. M.J. van den Berge 
 
• Fractie Leefbaar Huizen: 

Mw. F.F.H. van der Kleij 
 
• ChristenUnie-fractie: 

Mw. M. Terlouw 
 
• SGP-fractie: 

R.J.C. Bource 
 
• Transparant Huizen: 

L. Schaap 
 
Griffie/raadsadviseur 
Mw. K. de Rooij (raadsadviseur, deelname via Microsoft Teams) 
 
College 
M.H. Hoelscher 
 
Externe adviseur college: 
H. Uneken (regio Gooi en Vechtstreek) 
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1. Opening 
 De voorzitter opent de besloten vergadering om 22.20 uur. 
 
2. Doelgroepenvervoer Gooi en Vechtstreek 
 Mevrouw Terlouw (ChristenUnie) leest dat taxi Hop er niet goed voorstaat. Niet alleen de 

voertuigen zijn afgeschreven, ook de inventaris. In het geval er toch aanbesteed zou worden 
en taxi Hop de gunning krijgt, dan zou alles opnieuw aangeschaft moeten worden. Zou de 
continuïteit van het Wmo-vervoer in dat geval op het spel staan? Zou taxi Hop zonder 
inbesteden omvallen? Is dat van invloed geweest op de beslissing voor taxi Hop te kiezen? 
Belemmert de voorkennis van dit rapport de regio in het geval er toch voor aanbesteding 
wordt gekozen? Kan taxi Hop nog als gelijkwaardige partij meedingen of lukt het niet bij een 
aanbesteding te gunnen met de kennis over het bedrijf? 

 
 De heer Rebel (CDA) valt het op in de beantwoording dat de huidige coronacrisis mogelijk 

aanleiding is om in heronderhandeling te gaan. Waarover zou dat gaan? De feitelijke waarde 
is praktisch nul, rond de 10.000 euro. De rest is goodwill, namelijk de waarde van het bedrijf 
ten opzichte van wat het de regio zou kosten om alles zelf op te bouwen. Die onderbouwing 
ontbreekt en zou alsnog zeer welkom zijn om meer inzicht te krijgen. En waarom is juist dat 
gedeelte aan geheimhouding onderhevig? De te betalen goodwill gaat toch niet per se om 
essentiële bedrijfsinformatie? Valt het bedrag dat betaald wordt omdat de regio niet zelf 
expertise hoeft op te bouwen niet gewoon transparant te communiceren?  

 
 De heer Van Klink (VVD) leest dat voor goodwill uitgegaan wordt vaneen bedrag tussen de 

150.000 en 250.000 euro. Klopt het dat de regio is uitgegaan van het hoogste bedrag? En zo 
ja, waarom?  

 
 Mevrouw Van Werven (D66) heeft vragen over het aanstellen van de heer Hop als enige 

directeur. Wat maakt hem hiervoor in het bijzonder geschikt? Is het niet verstandig toch een 
assessment uit te laten voeren? Zijn er criteria af te spreken om zijn functioneren te 
beoordelen, ook voor het geval dat het niet goed loopt? 

 
 Wethouder Hoelscher antwoordt dat de regiogemeenten een intentieverklaring met de heer 

Hop hebben getekend. Daar is voor gekozen, omdat hij veel ervaring heeft in deze 
taxiwereld en omdat hij geworteld is in de regio. Hop heeft een belang bij de continuering 
van zijn onderneming, want het is eerder regel dan uitzondering dat een volgende 
aanbesteding niet gewonnen wordt. Juist dat mechanisme maakt het ook lastig voor 
bedrijven om te investeren en te innoveren. De stukken zijn geheim, omdat het wel gaat om 
het bedrijf van de heer Hop. Ook bij andere aanbieders is het niet gebruikelijk om 
jaarstukken in het openbaar te delen, dat is aan een bedrijf zelf om al dan niet te doen. Het 
klopt dat er nog twee bijlagen ontbreken, daar wees de griffier ook al op. Deze vallen onder 
dezelfde geheimhouding en kunnen alsnog gedeeld worden. Er is een zakelijke 
overeenkomst met de heer Hop en er kan niet meer onderhandeld worden of hij statutair 
directeur-bestuurder wordt van de nieuwe bv, dat is al afgesproken. Uiteraard volgt er nog 
wel overleg over de invulling van die functie. De heer Hop heeft veel kennis en ervaring. Er 
wordt nog een Service Level Agreement (SLA) afgesloten en de aandeelhouder zal ook 
afspraken willen maken met de statutair-directeur. De afgelopen jaren heeft de heer Hop 
uitstekend gefunctioneerd, de contacten verlopen goed en er is vanuit de regio geen reden 
om te twijfelen aan zijn deskundigheid. De wethouder weet niet of het bedrijf om zou vallen 
als er niet inbesteed wordt. Er is een grote afhankelijkheid van Wmo-vervoer en de kans was 
vanwege het eerder genoemde gebruikelijke patroon al groot dat de volgende aanbesteding 
aan een andere partij gegund zou worden. Mogelijk heeft hij er daarom ook voor gekozen de 
onderneming in de markt te zetten. Overigens heeft de heer Hop altijd aangegeven 
inbesteding een volledig te billijken wending te vinden. Wat betreft voorkennis die 
belemmerend zou werken bij een eventuele aanbesteding is het goed te weten dat een 
aanbesteding volgens strenge regels verloopt en met objectieve gunningscriteria. Dat levert 
een uitkomst op, het is niet zo dat er een partij gekozen wordt die even het beste uitkomt. 
Gelet op het patroon dat een partij vaak niet twee aanbestedingen op rij gegund krijgt, is het 
niet heel waarschijnlijk dat Hop een eventuele aanbesteding gegund zou krijgen. De 
wethouder ziet niet in hoe het rapport de positie van Hop in dat opzicht zou schaden. 

 
 De heer Uneken (regio Gooi en Vechtstreek) geeft aan dat de heer Hop een boven- en een 

ondergrens heeft aangegeven in de onderhandelingen wat betreft goodwill. Vervolgens is 
gekozen voor een onafhankelijke waardebepaling van alle onderdelen. Met deze twee 
gegevens is uitgekomen op een bedrag van 240.000 euro voor de goodwill en 10.000 euro 
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voor de inventaris. Een belangrijke strategische overweging om voor Hop te kiezen, is de 
gunstig gelegen uitvalsbasis voor beide typen vervoer in de kom van de A1 en de A27, die 
zeer gunstig is voor zowel binnenstedelijk vervoer als vervoer via de snelwegen. Andere 
partijen hebben niet een dergelijke locatie, zeker niet voor zoveel voertuigen. Ook is er een 
laadinfrastructuur aanwezig voor elektrificeren. Deze afwegingen hebben ook meegewogen, 
niet alleen het functioneren en de reputatie van de heer Hop. Goodwill slaat op de waarde 
van een bedrijf die niet direct in de activa en passiva te vangen is en staat ook wel bekend 
als de marktwaarde. Dat maakt het wel degelijk een bedrijfseconomisch gegeven. In dit 
geval gaat het niet alleen om de kennis en expertise, maar ook om de data. Het zelf 
opbouwen daarvan kost een bedrag met zes nullen. Dit maakt goodwill ook moeilijk 
meetbaar. De formulering 'heronderhandelen' is niet goed gekozen, omdat het niet zeker is 
dat dit volgens de documentatie openligt, maar het is in elk geval goed om een gesprek te 
hebben over de gevolgen van de coronacrisis. Bij leerlingenvervoer zal de vraag zich direct 
herstellen zodra de maatregelen versoepeld worden en de scholen weer open gaan. Bij 
Wmo-vervoer is dat niet bekend en wordt een langetermijneffect verwacht. De 
waardebepaling is gedaan op basis van de situatie voor de crisis. De marktwaarde van 
ondernemingen is nu moeilijker te voorspellen. De volgende stap na goedkeuring door de 
raden is het opstellen van de transactiedocumentatie en daar horen gesprekken bij over hoe 
om te gaan met de gevolgen van de coronacrisis. Heronderhandeling is te zwaar 
geformuleerd. Ook bij eventueel aanbesteden is de huidige situatie een complicerende 
factor, omdat de omvang van het toekomstige Wmo-vervoer heel moeilijk in te schatten is, 
evenals de bedrijfseconomische en financiële draagkracht van ondernemingen. Het is niet te 
voorspellen hoe de vraag in het Wmo-vervoer zich zal herstellen na afbouw van de 
maatregelen. 

 
 Mevrouw Terlouw (ChristenUnie) vraagt of het gezien de huidige situatie mogelijk is dat het 

bedrijf failliet gaat voordat de regio het over zou nemen. 
 
 De heer Uneken (regio Gooi en Vechtstreek) antwoordt dat dit risico zeker aanwezig is. De 

Koninklijke Vereniging voor Vervoer roept alle overheden ook op om bij te storten en voor te 
financieren. De regio doet dat met alle gecontracteerde zorgaanbieders en ook met deze 
vervoersaanbieders. Een regionaal crisisteam stuurt op continuïteit van de dienstverlening. 
Het gaat om vierhonderd gecontracteerde zorgpartijen. Vervoer wordt zwaar geraakt. Taxi 
Hop heeft op dit moment te maken met een vraaguitval van 90%. Op de eerste dag koos 
Taxi Hop ervoor om de verzekeringen stop te zetten, op 5 van de 65 auto's na. Het kabinet 
houdt aanbestedende diensten, in dit geval gemeenten, verantwoordelijk voor het 
compenseren van dit soort bedrijven voor vaste kosten en voortzetting van de financiering 
om de continuïteit van de bedrijfsvoering te waarborgen. Gecontracteerde partijen zijn 
uitgesloten van de WW- en andere maatregelen. Een groot deel van de gebruikers van 
Wmo-vervoer behoort tot de risicogroepen van de coronamaatregelen. De afbouw van 
maatregelen zal een lange termijn in beslag nemen, waarbij ook het vertrouwen van met 
name risicogroepen om zich in de publieke ruimte te begeven geschaad zal zijn. Het ligt in 
de lijn der verwachting dat zij hun vervoersgedrag zullen bijstellen en dat herstel niet binnen 
enkele maanden plaats zal vinden. Ook bij een aanbesteding zou goed gekeken moeten 
worden hoe de verantwoordelijkheid daarvoor gedeeld zou worden. 

 
 Wethouder Hoelscher kan zich ook tussenvarianten voorstellen bij leerlingenvervoer in het 

geval de scholen met halve klassen opengaan. Dit is echt een periode om in overleg te 
blijven met de aanbieders om de diensten en de dienstverlening zoveel mogelijk overeind te 
houden. Dat is een gezamenlijk belang dat ook geldt in de huishoudelijke hulp, de jeugdzorg 
en de GGZ. 

 
 Mevrouw Van Werven (D66) vraagt of overwogen zal worden gezien de onzekere toekomst 

om de flexibele schil groter te maken, bijvoorbeeld niet een verhouding van 80-20 maar van 
70-30, en dat ook gekeken zal worden naar het optimaliseren van de mix in het wagenpark. 

 
 Wethouder Hoelscher antwoordt dat hij zich dat kan voorstellen. Er zal gedaan worden wat 

nodig is in het belang van de eigen bv, de inwoners en zeker ook de medewerkers. Als het 
voorstel door de gemeenteraden wordt aangenomen, dan is er ook nog een tussenfase 
tussen 1 januari 2021, wanneer het Wmo-vervoer inbesteed wordt, en 1 augustus 2021, 
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wanneer het leerlingenvervoer volgt. Er zal naar bevind van zaken gehandeld moeten 
worden. 

 
 Mevrouw Terlouw (ChristenUnie) hoort graag hoe de raad daar de komende tijd in wordt 

meegenomen. Het is voorstelbaar dat er de komende periode nieuwe ideeën ontstaan en 
nieuwe afspraken gemaakt worden. 

 
 De heer Uneken (regio Gooi en Vechtstreek) rapporteert periodiek aan alle colleges over de 

coronamaatregelen en alle gevolgen daarvan en neemt aan dat het college de raad 
informeert. De continuïteit van het zorgaanbod vormt een belangrijk onderdeel van de 
rapportages. Overigens levert inbesteding ook een voordeel op in de vorm van meer tijd om 
te onderzoeken hoe de situatie zich ontwikkelt tot 1 januari 2021. Bij een eventuele 
aanbesteding gelden vaste procedures en termijnen, waardoor voor de zomer al een 
volledige inschatting gemaakt zou moeten worden van de omvang van de opdracht voor 
Wmo-vervoer. Dat is een complicerende factor, terwijl bij inbesteding goed gekeken kan 
worden naar de effecten en verwachtingen in het verder uitwerken van het besluit. 

  
 De heer Rebel (CDA) vraagt zich af of het gedeelte over de coronamaatregelen en de 

effecten daarvan op de branche wel geheim zouden moeten blijven. Wellicht kan er een knip 
gemaakt worden in de notulen. Waarop richt zich nu precies het heronderhandelen dat 
anders heet? De kennis en expertise die onderdeel uitmaken van de goodwill staan toch los 
van de vraagontwikkeling? 

 
 Wethouder Hoelscher denkt dat de opmerking beoogt, natuurlijk afhankelijk van de ruimte 

die de al gemaakte afspraken bieden, samen te kijken naar de materiële gevolgen van de 
nieuw ontstane situatie. Het inverdieneffect van het meteen in huis hebben van het 
bestaande systeem levert een bedrag van zes nullen op en het verschil tussen het 
overeengekomen bedrag en de kosten die anders genomen zouden moeten worden is 
substantieel. De informatievoorziening over de coronamaatregelen vanuit de regio en vanuit 
Maatschappelijke zaken is indrukwekkend te noemen, terwijl er tegelijkertijd heel veel werk 
verzet wordt. De wethouder zal kijken of er in het infobulletin vanuit de regio een stukje 
opgenomen kan worden over dit onderwerp. Het gedeelte over de coronamaatregelen lijkt 
de wethouder niet per se onder de vertrouwelijkheid te vallen, maar daar gaat de commissie 
zelf over. De coronacrisis zit niet in het voorstel. De wethouder zou het vervelend vinden als 
raadsleden zich onder druk gezet voelen om nolens volens akkoord te gaan onder die druk, 
maar aan de andere kant is het ook een realiteit die niet te ontkennen valt. 

 
 De voorzitter peilt de commissie en concludeert dat de commissie geheimhouding oplegt op 

het besprokene, met uitzondering van de informatie die is gewisseld in het kader van de 
coronacrisis. 

 
5. Sluiting 
 
 De voorzitter sluit de besloten vergadering om 22.50 uur. 
 
 Aldus vastgesteld in de vergadering van 12 mei 2020. 
 
 
De commissiegriffier,      De voorzitter, 


